



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
12 SEPTEMBER 2013

**Tid: 12:00**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	FILIPPA HALLQVIST
VICE ORDFÖRANDE	KARL "NETTO" GUSTAVSSON
KASSÖR	VINCENT ERICSSON
SEKRETERARE	MAGDALENA "TM" JANSSON
LEDAMOT	ELLINOR "JOEL6" RÅNGE
ORDFÖRANDE DP	TOBIAS "TJ" JOHANSSON
ORDFÖRANDE F6	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOTTA "LEJON" BERGBOM
ORDFÖRANDE SNF	EMILIO JORGE
ORDFÖRANDE FOC	BRITTA THÖRNBLOM
ORDFÖRANDE FARM	JAKOB LINDQVIST

**§1 Mötets öppnande** Filippa öppnar mötet.

**§2 Val av justerare** Karl Gustavsson väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

**§4 Rundabordet** • **Kärnstyret:**

– Filippa

Har läst FUM-handlingar, de var vettiga. Den 16/9 är det KU-möte, vill man ha input från andra sektioner om något kan man be Filippa ta med sig frågan dit. Förbereder diskussion med GU angående Focus mittendel tillsammans med sin högra hand Netto.

– Netto

Har bollat skrifvarfrågan till Jana men inte fått svar ännu. Försöker sprida till sektionsmedlemmarna att det nu finns läsplatser på våning 6. Ska kolla upp vad som kan göras åt att lampan i sektionens projektor kastat in handduken.

– Vincent

Stötte på glada överraskningar i budgetarbetet! Se punkten Budget under §7.

---

Filippa Hallqvist  
Ordförande

---

Magdalena Jansson  
Sekreterare

---

Karl Gustavsson  
Justerare



– TM

Har ftek:at och fortsätter sin digitala karriär med att försöka fixa årskursmejl-listorna till Nollan och masterprogrammen. Tisdag 1 oktober 16.15 blir det sektionensmöte.

– Ellinor

Tittar på boende till FY-världen och spånar inför sektionens dag.

• **FARM:**

Funderar också på sektionens dag, har även arrat Chalmeristmiddag och startat arbetsförmedling.

• **FnollK:**

Mottagningen börjar lida mot sitt slut! Ikväll är det bal och snart får nollK vila.

• **DP:**

Har arrat pubbrunda och machokväll, hållt på med “allmänt mottagningsgrejs, typ”.

• **Foc:**

Har haft flipperturning. Det kom inte så många Nollan, men de som var där var duktiga.<sup>1</sup>

• **SNF:**

Har arrangerat ett trevligt cocktailparty, planerar BSD och jobbar på med det löpande arbetet.

• **F6:**

Är mitt i planeringen av finalsitsen och är lite ledsna över att det inte finns plats åt alla som vill gå.

**§5 FY-världen** Linköping arrangerar FY-världen-träff i höst! Två datum är på tapeten (22-24/11 samt 29/11-1/12), alla verkar kunna båda datumen.

**§6 F-spexet** Vi diskuterar hur utlåning av Focus till F-spexet kan fungera bättre.

## §7 Information

• **Styrettrummet:**

Medlemmar i styret uppmanas plocka undan efter sig i styrettrummet, annars blir TM ledsn. Den som släpper in någon i styrettrummet är ansvarig för att det blir städat efter denne.

---

<sup>1</sup>Uthålliga. Spelade i tre timmar.



- **Budget:**

Det visar sig att sektionen gått rejält plus de senaste åren, så vi behöver gå över budget en smula i år. Lyxproblem: vad lägger vi pengarna på?

Lösa och absolut inte fastställda förslag: avsätta pengar till nya ftek, bekosta den backande<sup>2</sup> sektionsbilen, köpa ny Focumama, avsätta mer pengar till Focusupprustning (så att vi t ex har råd med superbra hyllor till skyddsrummet), utöka sektionens dag, ordna telefonpengar till FARM, budgetera för ordnande av FY-världen i vår, köpa in en videokamera, sponsra riktigt spektakulära ET-raj eller andra arr, undersöka möjligheten att sätta in ett brandfönster på Focus.

Vi behöver ett färdigt förslag på budget snart, så vi ses igen på måndag lunch i Donatorn och gör färdigt.

**§8 Incidenthantering** Vi diskuterar åtgärd för incident gällande skada på föreningsrum. För detaljer, se Protokoll fört vid incidenthantering 2013-08-29, 2013-09-05, 2013-09-12<sup>3</sup>.

**Beslut:** Styret beslutar att vidta de åtgärder som specificeras i ovan nämnda dokument.

**§9 Övriga frågor**

- **Teknologsektionsstyrelseutbildning:**

Den 21 september är det teknologsektionsstyrelseutbildning på kåren.

**§10 Nästa möte** Nästa möte blir 19 september 2013.

**§11 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Filippa 13:07.

---

<sup>2</sup>Pun intended.

<sup>3</sup>Detta dokument är ej offentligt

Veckans serie från Berglins.



Av: Jan och Maria Berglin